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§ 9  Rapport om hur det utökade anslaget till fritidsgårdsverksamheten 
används  - 2008-01-20 
 
I slutet av 90-talet lade den moderatledda borgerliga majoriteten ner stora delar av 
fritidsgårdsverksamheten. Detta var ett misstag. Därefter har man hårdnackat 
hållit fast vid ett motstånd till att åter öppna upp den meningsfulla verksamheten 
för ungdomar som fritidsgårdar utgör. 
 
Ända sedan fritidsgårdarna stängdes har vi socialdemokrater haft med i vårt 
budgetalternativ återöppnandet av gårdarna. Vid konferensen i Tyresö den 14 
februari ”Barn i fokus” återkom föredragshållarna gång på gång till betydelsen av 
fritidsledare och fältarbetare. All känd forskning har visat på behovet och det är 
anmärkningsvärt att det tagit 10 år för den borgerliga majoriteten att ta den till sig.  
I 2008 års budget insåg den borgerliga majoriteten behovet och sköt till 1 mkr i 
sista stund. Motivet till detta uttrycktes i ordalaget ”i det aktuella läget”, där man 
avsåg att nu har skadegörelse och ungdomsbråk blivit för omfattande. Att öppna 
fritidsgårdar för ungdomars egen skull och för att ge alla ungdomar möjlighet till 
musik-, dans-, gym-, filmverksamhet, tjej- och killkvällar m m med vuxna, 
välkvalificerade fritidsledare närvarande, var inte det främsta skälet till att 
pengarna tillfördes. Men vi är naturligtvis nöjda med att det äntligen kom en 
satsning på våra ungdomar i Tyresö. 
 
För den miljon kronor som nu tillförts kan vi konstatera, att Tyresö kommun får 
väldigt mycket för pengarna. Men det får inte stanna här. Vi efterlyser bl a 
fortfarande för Tyresö den fritidsvaneundersökning som Ulf Blomdahl har gjort i 
andra kommuner. Pengar till detta bör tas från andra delar i kommunens budget. 
 
 
För den socialdemokratiska barn- och utbildningsgruppen 
 
 
Marita Bertilsson 
gruppledare 


